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.KUL ÖNCEsi ÖĞR,rnrpNriĞi naNışııaNLAR KURULU T.PLANTI'I
l2.08.20l6 tarih ve20l6/|l7 sayıh Senato kararı..ile yürülüğe girip 16.01.2020 tarihli202019
sav_ılı Senato. karan ile değişiktik yapılan Mersin ÜniversltesiÖğenci o-rş,*.ı,ğ v"."r-ğldoğrultusuıda Okul Öncesi Öğıetmİnliği Danışmanlar Kurulu toplantrsı |g/11l2o20 taıihiııdesaat l5..30'da_online olarak yapılarak aşağıdaki güııdem maddeleii gtırtışiılecekür, i;pl;;;"
öğrenci temsilcileri ile birlikte katılımınızİ rica ederim.

Doç Emine Yılmaz Bolat
Okul Öncesi Öğretmenliği Anabilim Dalı Başkanı

GüNDEN{ MADDELERİ:

Toplanh Katılım Bağlantısı: htlps://meet.google.com/xwm-gkza-gxb

Açılış
20|9-2020 Eğitinı Öğretim yılının değerlendirilmesi
202-2021Eğitim Öğretim dönemi ile ilgili görüş alışverişinde bulunulması
Danışmanhk Si,ireciyle ilgili Bilgi Alış-verişi ve Karşılaşılan Sorunlar
Danışmanlık Siirecinde Karşılaşılan Sorunların Çözümiine Yönelik Öneri]er
Dilek ve Temenniler
Kapaııış

N

§,
t 'lOaa Qı;

,L Ur,,l-,-- - fo--ç
ü Y

Dn-2Jup*--

Nc. B;roe SLInn\-,J

l

Y
Evrakin e-imzall suİetine https://wl,r'w,turkiye.gov.ir/meİsiİuni-eby§ adresinden l a2d22 l4_f6fl -4e02_903 8_2c6acfl]Oİ53b kodu ile erişebilir§iniz.Bu belge 5070 sayılı Eleklronik lmza Kanunu'na uy8uıt olamk cüvenli Elekronik lmza ile imzalanmıştır,



oKuL öNcEsi öĞnrrııBNı,iĞi na.NışnrıNLAR KuRuLu RApoRU

12.08.2016 tarilr ve20|6/117 sayılı Senato kararı ile yürürlüğe girip l6.01.2020 tarihli202019
s.ayılı Senato kararı ile değişiklik yapılzuı Mersin ÜniversitesİÖg"r.n.ı our,ş.*ı,t vo"Şri
doErultusunda Okui Öncesi Öğretmenliği Daııışmanlar Kurulu İoplantıs ı ügl.1l2d2o tarinİae
saat l5.30'da online bağlaııtı üzerinden gerçekleştirilmiş ve gtındim maddeleri aogruıtusunoa
görüş alışverişinde bulunarak kaı,şılaşılan sorunlar dile getiiilmiş olup bu sorunl-ara yönelik
çözüm önerileri suııulmuştur.

Birinci Sınıf temsilcisi, uzaktan eğitim sisteniine adaptasyon sorunu yaşadıklarını, derslere

P3E_lanma ve katılma sorunuyla kaışılaştıkJarını, ozellikle saat 13.00'de yofunluk olduğunu
ifade etti. Başka bir sorunumuz yok dedi. yoğunluk olan saat]erde dı.sı geç bağla-nma
koııusunda uzaktan eğitim biriminin çalışma yapmasını ve çöztim tiretmesini onerdi. 

-Birinci

sınıf danışnranı, ders kayıtlarının geç olnrası ve uzun sürmesi nedeniyle problemler yaşadığını
belirtti. Oryantasyon çalışmalaıının eğitim öğretim başlamadan yapılmasını tınerdi. btıyleli-kle
birincj sınrflar bölüm ve uygulamalar hakkında bilgi süibi olduktan sonra deıs kay<lı
yapıldığında sorunların yaşanmayacağıııı düşiindüğünü belirtti. uzaktan eğitinı sisteminde
Bigbluebutton ile sorun yaşandığından, bunun kapasitesinin geliştirilmesi gerektiğini, ayrıca
öğrenciler için mersin.edu,tr uzantılı e-mail adıesleri açılarak Google Meet gibi programlarla
daha rahat bağlantı kurulabileceğini belirtti.

İkinci sınıf temsilcisi ders kayıtlarında sorun yaşadıklannı ifade etti. Sınavlar konusuırda
endişeli olduklarını ifade etti. Ayrıca bazı saatlerde sistem yoğunluğu nedeniyle online derslere
bağlanma sorunu yaşadıklarını ve bunuıı için çözüm üretilmesini belirtti. İkinci sııııf danışmanı,
ders kontenjanlarının sınırlandırılması gerektiğini, ders işleme konusunda sorun yaşadıklarını
belirtti. uzaktan eğitime alıştıklarını, ancak aksaklıklar olduğunu rıma son zamanlarda bu
konuyla ilgili sorun bildirilmediğini belirtti. Öğretmenlik uygulamasıyla ilgili sorun
yaşandığını söyledi. EBA bağlantısı ile bu sorunun çözümieneceğini düşündüğünü belirtti.
Araştırma Projesi dersinde özellikle derslere öğrencilerin katı[ım göstermediğini belirtti.

Üçtincü sınıf öğrenci temsilcisi, mazereti nedeniyle toplantlya katılamadı. Üçüncü sınıf
danışmanı, özellikle Salı günleri bağlantl sorunu yaşandığını beliffii. Sınavlar konusunda
öğrencilerin sınavlarının, online sınavlar şeklinde proje, ödev vb konularda yapılnrasını önerdi.
Öğrenci kayıtlarıyla ilgili olarak öğrencilerin öğrenci işleri konusunda sorun yaşadıklarını
belirttiklerini söyledi. Bazı öğrencilerin öğıenci bilgi sistemindeki derslerinin uzakian eğitime
aktarılması sürecinde sorun yaşadıklarını, geç aktaııldığını belirtti. Alrıca öğrencilerin ders
kayıtlarıııın bazı öğretim eleırıanları tarafından sisteme yüklenmemesi nedeniyle sorun
yaşadıklarını belirtti. Bunların daha planlı biı çalışmayla düzeltilebileceğiııi ifade etti.

Dördüncü sınıf temsilcilerinden birinci öğretim temsilcisi, öğretmenlik uygulamasında sorun
yaşadıkların, uygulama öğretim elemanlaının alan ğışı olması nedeniyle yeterince

faydalaııamadıklarını, verim alamadıklarını ve sorun yaşadıklarını dile getirdi. Alan dışı
hocaların öğretmenlik uygulamaları konusunda bilgilendirilmesini talep. etti. İkinci öğretim

dördüncü sınıf temsilcisi de, öğretmenlik uygulamasıııda somn yaşadıklaıını, ıızaklan eğitiıı
sürecinde yeterince uygulama yapamadıklaıını belirtti. Sınav zamanında üstten ders alınan

derslerle dönem derslerinin sınavlarının çakıştlğml belirtti. Bu durumun göz önünde tululması

gerektiğiıf söyledi. Dördüncü sınıf danışnıanı 2019-2020 eğitim öğretim döneminde _ödevle
iegerıelndirmenin verimli olmadığlnı belirttiğini ve çok fazla ödev yüklendiğini belirtti.

öğretmeıılik uygulamasında öğretmen adaylarının sorrın yaşandığını, bazı ailelerin sorun
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çıkardıklarını söyledi. EBA bağlanhsı ile bu sorunun ortadan kaldırılması temenrıisindebulundu.

Doç. Emine Yılmaz Bolat
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